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در سومین جلسه کمیسیون معادن و فلزات اتاق تبریز مطرح شد؛

بررسی چالش های مالیات بر ارزش افزوده صنایع معدنی و فلزی در آذربایجان شرقی

سومین جلسه کمیسیون معادن و فلزات اتاق بازرگانی تبریز با محوریت بررسی چالش های مالیاتی این حوزه در اتاق

تبریز تشکیل شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، رئیس کمیسیون معادن و فلزات اتاق تبریز در ابتدا هدف از برگزاری سومین جلسه این کمیسیون را بررسی مشکلات و چالش های

استرداد مالیات بر ارزش افزوده حاصل از صادرات واحدهای فولادی، پیاده سازی سامانه مودیان و مشکلات آن و همچنین بررسی مسائل و مشکلات معاملات با شرکت های

بازرگانی و تجاری اعلام کرد.

امید ظفر با بیان اینکه بخش قابل توجهی از گردش مالی استان در حوزه فولاد و صنایع وابسته صورت می گیرد، افزود: طی ماه های اخیر مشکلات فعالان این بخش به خصوص

در رابطه با بحث استرداد مالیات بر ارزش افزوده افزایش یافته است و ادامه شرایط به همین منوال صحیح نیست.

وی با تاکید بر اینکه صنایع فولادی از شفاف ترین حوزه های تولیدی در کشور محسوب می شوند، گفت: ما به پرداخت مالیات قانونی کاملا معتقد هستیم، اما انتظار داریم که یک

بار ارزش افزوده پرداخت کنیم، نه چندین بار، بنابراین برای حل این مشکل، باید سازو کاری تعریف شود.

رحیمی؛ نائب رئیس کمیسیون معادن و فلزات اتاق تبریز به مشکلات مربوط به سامانه مؤدیان مالیاتی اشاره کرد و افزود: علیرغم اینکه چندین بار برای رفع ایرادات سامانه اقدام

کرده ایم، تاکنون هیچ راهکار عملی از سوی نهادهای مربوطه برای رفع این چالش ها ارائه نشده است.

وی یکی دیگر از مشکلات فعالان این بخش را عدم پذیرش اعتبار مالیاتی عنوان کرد.

نوروزی؛ نائب رئیس کمیسیون معادن و فلزات اتاق تبریز نیز در این نشست با اشاره به موقعیت های فیزیکی و فاصله زیاد با شهرها گفت: با توجه به شرایط ویژه معادن، این

صنف از نظر قانونی، مشمول برخی معافیت های مالیاتی می شود، اما در عمل شاهد اجرایی شدن این قانون نیستیم.

در ادامه این جلسه فعالان بخش خصوصی به بیان مشکلات خود از جمله طولانی بودن فرایند استرداد مالیات بر ارزش افزوده و مشکلات ناشی از آن برای تولیدکنندگان، نحوه

تعیین اعتبارات مالیاتی و اختلافات میان سازمان امور مالیاتی و مؤدیان در خصوص پذیرش اعتبار مالیاتی، عدم اطلاع رسانی در خصوص گواهی ارزش افزوده و... پرداختند.

چراغی؛ معاون امور مالیاتی آذربایجان شرقی در این نشست با اذعان بر وجود برخی چالش ها در حوزه مالیاتی گفت: بخش اعظمی از این چالش ها ناشی از عدم ارائه مستندات

کافی از سوی مودیان مالیاتی است.
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وی با اشاره به اینکه سامانه مودیان مالیاتی، نوپا است، گفت: اکنون در مرحله گذار قرار داریم و پس از رفع ایرادات موجود و اجرای کامل آن، مشکلات مربوط به شرکت های

صوری، عدم پذیرش فاکتور و ... برطرف خواهد شد.

دادیار مسئول دادستانی انتظامی مالیاتی و مسئول طرح جامع مالیاتی اداره کل امور مالیاتی استان نیز در این نشست بر ضرورت آشنایی مودیان مالیاتی با نحوه همکاری و طرح

مسائل با دادستانی امور مالیاتی از یکسو و حضور نمایندگان شرکت ها در دوره های آموزشی مرتبط با امور مالیاتی تاکید کردند.

همچنین مسئول طرح جامع مالیاتی اداره کل امور مالیاتی استان، از آمادگی کامل این مجموعه در جهت پاسخگویی به سوالات و موارد ابهام مراجعه کنندگان خبر داد.

گفتنی است در پایان این نشست نمایندگان بخش خصوصی پیشنهاد دادند تا با انجام تهاتر، مشکل استرداد مالیات بر ارزش افزوده حاصل از صادرات واحدهای فولادی رفع شود.
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